

تعميم رقم ٢٠٢١/٨ - كوفيد
Circular - Number. 8/2021-COVID



Date: 23rd March 2021

To: **All Travelers Arriving into the Sultanate
and Airlines Operating in the Sultanate**

التاريخ: ٢٣ مارس ٢٠٢١ م

إلى: **جميع المسافرين القادمين إلى السلطنة
وشركات الطيران العاملة في السلطنة**

Based on the decisions made by the Supreme Committee for dealing with (COVID-19), and with reference to the Circulars issued by the Civil Aviation Authority on 11th and 15th February 2021, and in coordination with the Medical Response and Public Health Sector, the Relief and Shelter Sector, and the Tourism Sector; the Civil Aviation Authority would like to inform the travelers arriving into the Sultanate and all airlines operating in the Sultanate of the following:

1. All arrivals into the Sultanate starting from 02:00 pm on Monday 29th March, 2021, shall book accommodation in hotels and institutional isolation via the ([Sahala](https://covid19.emushrif.om/)) platform on (<https://covid19.emushrif.om/>). Exemptions to Categories mentioned in the above two previous circulars are still applicable.
2. Airlines are responsible for ensuring that the passenger is holding a confirmed booking via the ([Sahala](https://covid19.emushrif.om/)) platform.
3. All other requirements as stipulated in previous circulars remain valid.

Thank you for your cooperation.

هيئة الطيران المدني
Civil Aviation Authority



بناء على القرارات الصادرة عن اللجنة العليا المكلفة ببحث آلية التعامل مع التطورات الناتجة عن انتشار فيروس كورونا (كوفيد١٩) ، وبالإشارة إلى التعميمات الصادرين من هيئة الطيران المدني بتاريخ ١١ و ١٥ فبراير ٢٠٢١ م بشأن إلزامية العزل الصحي المؤسسي والفئات المستثناة من ذلك. وبعد التنسيق مع قطاع الاستجابة الطبية وقطاع الإغاثة والإيواء والقطاع السياحي ؛

تود هيئة الطيران المدني إحاطة المسافرين القادمين إلى السلطنة وشركات الطيران العاملة في السلطنة بما يلي:-

1. يجب على جميع القادمين إلى السلطنة اعتباراً من الساعة الثانية بعد ظهر يوم الإثنين الموافق ٢٩ مارس ٢٠٢١ م حجز الإقامة في الفنادق والعزل المؤسسي عبر منصة ([سهالة](https://covid19.emushrif.om/)) على الموقع الإلكتروني (<https://covid19.emushrif.om/>) ويستثنى من ذلك الفئات المذكورة بالتعميمات المشار إليهما.
2. تلتزم شركات الطيران بالتأكد من حمل المسافر لتأكيد حجز الإقامة عبر منصة ([سهالة](https://covid19.emushrif.om/)).
3. يستمر العمل بجميع الإشتراطات الأخرى الواردة في التعميمات السابقة.

شاكرين لكم تعاونكم.